
Setkání rodičů s vedením školy 
16.10.2012 

1. Projednávané záležitosti 
 

1. Svého zástupce má pro tento rok většina tříd, mimo 8.A a 8.B. 
2. Přítomní zástupci tříd potvrdili stávají výbor ve složení: P.Doležel, předseda 
                                                                                             I.Mazánková, místopředsedkyně 
                                                                                             Y.Miškeříková, jednatelka 
3.   Informace o nákupu nábytku do tříd I.stupně z příspěvků z minulých let. 
4. Na loňské akademii bylo vybráno 8690,- Kč za dobrovolné vstupné, za prodej 
almanachu a časopisu 3200- Kč. 
5.  Informace o výroční zprávě za rok 2011/2012, o změnách ve Školním řádu, Pravidlech 
hodnocení žáků, Vnitřním řádu ŠD a ŠJ. 
6.  Byla vyslovena spokojenost s fungováním elektronické ŽK na II.stupni. 
7.  Rodiče byli seznámeni s tématy vlastního hodnocení pro tento školní rok – vyučování 
cizích jazyků; dále budou žáci testováni v tradičním projektu Kalibro a celostátním 
testování 5. a 9. ročníků. 
8. Hodiny Aj s rodilým mluvčím letos pro malý zájem zatím nejsou otevřeny. Bylo 
dohodnuto vyvěsit znovu nabídku na webové stránky školy. 
9.  Proběhla diskuse o reklamních spotech na webových stránkách tříd. 
10. Ples školy proběhne 7.12. v MK Klubu na Vlhké, cena vstupenky byla dohodnuta 90,- 
Kč. SR poskytne tři hlavní ceny, které nakoupí škola. 
11. Opět proběhla diskuse o kvalitě služeb, které poskytuje školní jídelna. Bylo 
doporučeno sestavit komisi, která bude provádět namátkové kontroly výdeje stravy. 
 
 
Příští schůzka proběhne 15.1.1213 společně se zasedáním školské rady. 
 
 
Zapsal Zálešák 


